157g铜版纸双面印刷过哑膜

60mm

倍思×倍思游赃

品牌: 信思/信思游戏 名称: SW 体感震动游戏手柄无线适配器 型号: CS01W 尺寸: 14nm*19mm*6nm 重量: i93g 有效范围: 907米 运用设备: 使用Windows XP, Windows 7, Windows10 操作系统的计算机

使用说明:

将接收器插入电脑USB接口
按住手柄R键,再按HOME键开机进入配对状态,此时手柄1灯闪烁
手柄1灯变为长亮,此时配对成功,可以畅玩游戏



其余说明:

1.本接收器仅适用于倍思SW体感震动游戏手柄(型号:GS01)
2.本接收器可以同时连接2个信思GS01手柄,但根据实际情况会有略微延迟
3.Windows XP系统下,请确认已正确下载并安装手柄驱动程序

以上数据来源Baseus(倍思)实验室测定值,但因客观环境改边数据会有所不同或误差



Brand: Baseus Name: SW Motion Sensing Vibrating Gamepad Wireless Adapter Model: GS01W Size: 14mm¹9mm⁴6mm Weight: 3g Effective range: <7 Meters Suitable devices: Computers running Windows XP, Windows 7, Windows10 system

Instructions :

 Plug the receiver into the USB port of the computer
Hold down the R key of controller, then press the HOME button to turn on the device and start pairing. At this time, the controller led light 1 flashing
When led light 1 stays on, the receiver was successful connected



Notes :

1. This receiver is only applicable to Baseus SW Motion Sensing Vibrating Gamepad (Model: GS01)

2. The receiver can be connected to two GS01 controllers at the same time, but there will be a slight delay according to the actual situation

3. Please confirm that the gamepad driver has been downloaded and installed while using Windows XP system

> The above data are measured by the Baseus labooratory, the actual us will be slightly different depending on the specific circumstances